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197/1996. (VI.27.) sz. képviselő-testületi határozat:

Várpalota város Önkormányzati Képviselő-testülete 
Várpalota Inotai Városrész Önkormányzata döntését, 
mely szerint nem kívánnak kirendeltséget létesíteni 
tudomásul veszi. Hozzájárul a Testület, hogy a 
kirendeltség létesítésére elkülönített összeget a 
Faluház bővítési munkáihoz, rendeltetésszerű 
használatra alkalmassá tételéhez felhasználják.

Felhívja a testület a Polgármestert, hogy 
intézkedjen a Faluház bővítési, karbantartási 
munkáinak költségvetése elkészítéséről.

Határidő: 1996. szeptember 5.
Felelős: Polgármester

11 .

S u r á n v i Pál:
A Jogi Ügyrendi Bizottság javaslatával kapcsolatban jutott 

eszembe, hogy ha már testvérvárosokat keresünk, én 
javasolnám Horvátországban Eszéket, mivel velük már volt 
valamikor Várpalotának kapcsolata. Innen egy komoly 
segélyszállítmány kijuttatása volt Dunántúli országos 
szervezésben, de várpalotai indulással. Itt már a bizonyos 
előzmény segítene gördülékenyebbé tenni a kapcsolat 
felvételét.
Ugyan én tudom a választ, de szeretném, ha elhangzana. Nap 

mint nap kérdezik a gázzal kapcsolatosan, hogy mire 
készüljenek őszre vonatkozóan a Rákóczi telepen, a Kismezőn 
és a Loncsosban.
T ö r z s ö k  Károly:
Azt hiszem hogy erre a kérdésre bárki adna választ, az 

felelőtlen válasz lenne. A tendercsomagokat a közeli 
napokban veszik át. Erre az árajánlatokat, ha sikerül 
megegyezni, 3 0 napon belül mindenképpen le kell tenni, ami 
után idekerül a testület elé kiértékelésre, döntésre. Utána 
kerül sor a szerződéskötésre, ennek birtokában lehet már 
esetleg felelősségteljes kijelentéseket tenni, hogy 
körülbelül mikorra lesz az egyes városrészekben gáz. 
Augusztus közepén talán konkrétabban tudunk válaszolni. .

1 2.
D o m o k o s  István:
Gödöllőn volt a Polgármesterek világtalálkozója, ott is 

elhangzott az a felkérés, hogy minden magyarországi város, 
település keressen kapcsolatot határon túli magyar 
településekkel. Lehet, hogy Eszéknek van már öt kapcsolata. 
A Polgármestereken keresztül próbáljuk meg keresni ezeket a 
településeket, mert igazából úgy van értelme, ha még nincsen 
kapcsolata. Javasolom, hogy Gödöllő polgármesterének írjunk 
egy megkereső levelet, vagy a Magyarok Világszövetségének.
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A testület döntött, pénzt szavaztunk meg arra, hogy Berta 
József 1956-ban kivégzett várpalotai katona emléktábláját 
fogjuk októberben felavatni a Kossuth utcai ház falán, 
szeretném kérni, hogy ezzel kapcsolatban kezdődjenek meg az 
első lépések.
T ö r z s ö k  Károly:
Van kapcsolatod az 56-os Szövetséggel, kérd meg őket, hogy 

minél hamarabb keressenek meg bennünket, mert végül is az ő 
érdekük is, hogy az akkor odakerüljön és gondolom, hogy 
nélkülük, az ő kihagyásukkal semmit nem lenne érdemes 
csinálni.
Van-e még bejelentés?
Amennyiben nincs, akkor a televíziónézőktől tisztelettel 

elköszönök, a nyilvános ülést bezárom. 15 perc technikai 
szünet után zárt üléssel folytatjuk.

K. m. f.




